

# 聖靈引領我在 神的愛的關係裏生活 (I)

The Holy Spirit leads me to live  
in God's love relationship ( I )

林後 II Cor. 5:1—17

楊惠強牧師

基督徒所有的是一個超然的信息  
基督徒如何能活出超然的生活？

- Christians have a supernatural message
- How do we live out a supernatural life?

- 徒 Acts 2:38 你們各人要悔改，奉耶穌基督的名受洗，叫你們的罪得赦，就必領受所賜的聖靈；
- "Repent and be baptized, every one of you, in the name of Jesus Christ for the forgiveness of your sins. And you will receive the gift of the Holy Spirit.

# I. 聖靈的永住

Indwelling of the Holy Spirit

(林後 II Cor. 5:1—5)

- 約 John 14:16 我要求父，父就另外賜給你們一位保惠師，叫他永遠與你們同在，
- I will ask the Father, and He will give you another Helper, so that He may be with you forever;

- 林後 II Cor. 5:5 為此，培植我們的  
就是神，他又賜給我們聖靈作  
憑據。
- Now He who prepared us for this  
*very purpose is God*, who gave us  
the Spirit as a pledge.

- 弗 Eph. 4:30 不要叫神的聖靈擔憂；你們原是受了他的印記，等候得贖的日子來到。
- Do not grieve the Holy Spirit of God, by whom you were sealed for the day of redemption.

- 林前 I Cor.12:13 我們不拘是猶太人，是希利尼人，是為奴的，是自主的，都從一位聖靈受洗，成了一個身體，飲於一位聖靈。
- For by one Spirit we were all baptized into one body, whether Jews or Greeks, whether slaves or free, and we were all made to drink of one Spirit.



# II. 聖靈的更新

Renewal of the Holy Spirit

(林後 II Cor. 5:7-9, 14-17)

林後 II Cor. 5:17

成為新造的人

We become a new person.

1. 林後 II Cor. 5:7

信心的生活

Live by faith

2. 林後 II Cor. 5:8

願意與主同住

Desire to be home with the Lord

3. 林後 II Cor. 5:9

要得主的喜悅

Desire to please the Lord

4. 林後 II Cor. 5:15

為主而活

Desire to live for Christ

基督徒所有的是一個超然的信息  
基督徒如何能活出超然的生活？

- Christians have a supernatural message
- How do we live out a supernatural life?

- 我們乃是靠聖靈的能力活出超然的生活。
- It is by the power of the Holy Spirit, we are able to live a supernatural life.